
 

 

 

 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders van Maastricht 
Postbus 1992 
6201 BZ  MAASTRICHT 

 
Maastricht, 18 juni 2020 

 
Betreft: Art. 47 vragen PvdA inzake 960-uurs aanbodverplichting Voor- en Vroegschoolse Educatie. 

 
Geacht college, 

 
Op 1 augustus 2020 start de implementatie van de 960-uurs aanbodverplichting Voor- en 

Vroegschoolse Educatie (VVE). Uit de gemeenterekening 2019 blijkt dat het percentage peuters (2,5-

4 jaar) dat deelneemt aan VVE is gedaald. Ook het percentage peuters met een VVE-indicatie dat 

deelneemt aan VVE is gedaald. Vooral dat laatste is voor de PvdA reden tot zorg, zeker omdat uw 

eigen begroting 2019 uitging van een hoger percentage. Daarnaast heeft de corona-crisis, vrezen wij, 

tot gevolg dat een groot deel van de peuters dit schooljaar (2019-2020) wekenlang niet heeft deel 

kunnen nemen aan de VVE-programma’s. Gezien beide ontwikkelingen stellen wij u de volgende 

vragen over de implementatie per 1 augustus 2020. Wij stellen het op prijs als u deze vragen voor 

behandeling van de gemeenterekening kunt beantwoorden.  

 

1. Vindt u de implementatie per 1 augustus 2020 haalbaar? Heeft u signalen ontvangen van de 

kinderopvangorganisaties dat – door alle gevolgen van de corona-crisis – deze implementatie 

wellicht niet voldoende voorbereid kan worden? Is hierover door het Ministerie met u 

gesproken?  

2. Zijn er signalen dat de groep peuters voor wie de 16 uur per week straks geldt niet al die 

uren zullen deelnemen? Hebben de kinderopvangorganisaties in kaart (gebracht) welke 

peuters hier per 1 augustus 2020 geen gebruik van zullen maken (en bij het ‘oude’ aantal 

uren van 11 blijven)?  

3. Welke stappen onderneemt u – of welke stappen mogen de kinderopvangorganisaties 

ondernemen – wanneer blijkt dat VVE-geïndiceerde peuters geen gebruik maken van het 16-

uurs aanbod? Hoe voorkomt u dat deze uren wel worden ‘gepland’ en vastgehouden voor 

peuters die er uiteindelijk geen gebruik van maken? Met andere woorden: hoe zorgen we 

dat er geen uren op naam geclaimd worden die andere peuters misschien hadden kunnen 

gebruiken?  

4. In het licht van bovenstaande vraag: op hoeveel kinderopvanglocaties (peuter- en 

kinderopvang) zijn momenteel nog wachtlijsten? Wat is de redenen/zijn de redenen van 

deze wachtlijsten? 

5. Hebben alle kinderopvangorganisaties de vormgeving van het nieuwe 16-uurs VVE-aanbod 

inmiddels rond? Eerder gaf u aan dat dagdelen worden verruimd van 2,75 uur naar 4 uur. 

Zijn er verschillen in hoe de verschillende organisaties dit aanbod gaan vormgeven?  

 



 

 

 

 

 

 

6. Maakt u zich zorgen over of de gemiste uren van afgelopen maanden leiden tot opgelopen 

(taal)achterstanden? Waarom wel/niet?  

7. Zijn er mogelijkheden om peuters met een taalachterstand, die tussen september 2020 en 

maart 2021 naar de basisschool gaan, extra uren aan te bieden ter compensatie van de 

‘gemiste’ uren afgelopen maanden?  

8. Het Rijk komt ouders die gebruik maken van de kinderopvangtoeslag ruimhartig tegemoet 

met compensatie. Gaat u datzelfde doen voor ouders die gebruik maken van de 

gemeentelijke inkomensafhankelijke subsidie? 

 

 

Namens de PvdA-fractie,  
 
Maren Slangen 


